
Referat Bestyrelsesmøde d. 26. januar 2022 
 
Til stede: Jørgen Lyak, Kirsten Jepsen, Susanne Jørgensen, Bo Skat Andersen og Jens Carl. 
 
Bofællesskabet fungerer godt og der er lavet et program for første halvdel 2022. 
Pt. er der 15 beboer deltagende fast som skal melde afbud hvis man ikke kommer, hvis andre 
beboer vil deltage i et eller flere arrangementer kan man tilmelde sig hos formanden . 
 
Bebyggelsen blev opført i 1992 og har eksisteret i 30 år. Der vil ikke blive afholdt nogen former 
for festivitas som nogen havde ønsket p.g.a manglende økonomiske resurser. 
 
Hegn mod Skebjergvej er blevet renoveret, og hvis det igen bliver nedlagt af overhoppere, vil 
der blive sat penge af til et højere hegn. 
 
Stadig store problemer med henstilling af affald uden for molokkerne, trods tidligere 
henvendelser fra ejendomskontoret med opfordring til at beboerne skal aflevere deres 
storskrald på genbrugspladsen. I den forbindelse kan det blive en mulighed at video overvåge 
molokkerne m.m, da vi har tilladelse til at overvåge hele bebyggelsen hvis nødvendigt. 
 
Ønsket om ladestandere er blevet en af tidens samtaleemner. Der vil blive undersøgt det 
økonomiske aspekt omkring dette og hvor mange man skal have samt placering. 
 
Grønne områder såsom kvashegn, biodiversitet samt andre grønne tiltag blev diskuteret. 
 
Nye tiltag vedr. renovering/nyt badeværelse, der er ved at blive indhentet tilbud på hvad det  vil 
koste, hvis man ønsker dette ligesom nyt køkken. 
 
Udlån af haveredskaber og andet værktøj vil ikke være en mulighed mere, da en del af dem der 
låner glemmer at aflevere tilbage, det til trods for at man er blevet rykket. 
 
Da vores ene ejendomsassistent er gravid og går på barsel om kort tid, vil der blive udarbejdet 
en plan for en evt. vikar eller tilkøb af arbejde udefra i det omfang det er nødvendigt. 
 
Af hensyn til personregisterloven er sager med personnavne udeladt. 
 
Jørgen Lyak 
Formand 
 


